
日期  ：  二零一九年九月五日 (星期四 )  

Date ： 5 September 2019 (Thursday) 

 

時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m. 

 

地點  ：  沙田區議會會議室  

Venue ： Sha Tin District Council Conference Room 

 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

發展及房屋委員會 Development and Housing Committee 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 

1. 政府部門及有關機構就上次會議所議事項的回覆  

 Responses of Government Departments and Relevant Organisations to Matters Arising from the Previous Meeting 

 

2 .  潘國山先生動議：要求當局研究及考慮推出租金津貼計劃  

 Motion by Mr PUN Kwok-shan on Requesting the Government to Study and Consider the Launch of Rent Allowance Scheme  

 

3 .  姚嘉俊先生提問：有關更換沙田區地下水管事宜  

 Question to be Raised by Mr YIU Ka-chun on Replacement of the Underground Pipes in Sha Tin  

 

4. 董健莉女士提問：有關博雅山莊的管理及發展事宜  

Question to be Raised by Ms TUNG Kin-lei on Management and Development of Pok Ngar Villa 

 

5. 何厚祥先生提問：有關大圍站上蓋物業事宜  

Question to be Raised by Mr HO Hau-cheung on the Property Development Project above Tai Wai Station 

 

6. 容溟舟先生提問：有關沙田區人口增長及區內發展事宜  

Question to be Raised by Mr YUNG Ming-chau, Michael on the Population Growth and Development in Sha Tin 

 

 



7. 林松茵女士提問：有關《大廈管理最佳做法行政指引》事宜  

Question to be Raised by Ms LAM Chung-yan on the Administrative Guidelines on Best Practices on Building Management 

 

8 .  工作小組報告  

 Reports of Working Groups 
 

9. 開支科 2 (發展、房屋及工商 )的財政狀況和活動進度  

Financial Position and Activity Progress of Expenditure Head 2 (Development, Housing, Industrial and Commerce) 
 

10. 沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口  

 Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin 

 

11. 沙田區居者有其屋計劃發展項目命名  

Naming of Home Ownership Scheme Development Projects in Sha Tin 

 

 

For the English version of the papers of the meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance.  Provision of 

simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources. 


